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Pieter-Jan Postma in actie tijdens de Olympische Spelen EPA

Terwijl de Nederlandse Brunel-boot van schipper Bouwe Bekking als een van

de koplopers in de Volvo Ocean Race bezig is aan de derde etappe, is zeiler Pieter-Jan

Postma zich aan het voorbereiden op het nieuwe seizoen in de Finn-klasse. Dat had hij

zich aan het begin van 2014 toch heel anders voorgesteld. Voor de Fries was het een

mislukt jaar. En dat heeft consequenties.

"Begin januari vroeg schipper Bouwe Bekking mij om mee te doen aan de Volvo Ocean

Race. Voor mij was het echt een droom. Het liep in de voorbereiding hartstikke goed, ook

met het team samen. Alleen met Bouwe zat ik niet op één lijn. Echt met Bouwe

samenwerken, dat ging niet helemaal. Hij hecht veel aan hiërarchie en ik hou enorm van

een vlakke organisatie. Dus daar zat de grootste spanning in. Het werkte niet, dus het

werd voor mij geen deelname aan de Volvo Ocean Race." 

http://nos.nl/sport/zeilen/


Bij de WK in Santander presteerde de Fries daarna slechter dan ooit. In Spanje haalde

Postma de medal race niet. "De afgelopen drie, vier keer eindigde ik altijd op het podium.

En dan vaar je een wedstrijd waarin je zesentwintigste wordt."

"Gelukkig mijn A-limiet gevaren" 

Daar lag hij toen wakker van. "Je vreest: misschien trekken de sponsoren de stekker er

wel uit. Of het watersportverbond, of NOC*NSF. Gelukkig had ik mijn A-limiet eerder dat

jaar op de EK wel gevaren. Maar het is net een bedrijf: er moet gewoon resultaat gemaakt

worden, elk jaar."

"En als het op dat moment niet gebeurt, kunnen daar consequenties aan

hangen", vervolgt Postma. "Dat is ook gebeurd. Het budget wordt niet meer volledig door

NOC*NSF of het watersportverbond gedekt. Maar gelukkig zijn het geen consequenties

waardoor de weg naar Rio verhinderd wordt. Het wordt wel lastiger, maar gelukkig blijven

ze me nog wel steunen."

Een andere consequentie is dat Postma dit seizoen niet meer kan beschikken over zijn

trainer, Jacco Koops. Hij gaat windsurfster Lilian de Geus coachen. Dat komt voort uit de

tegenvallende prestaties van de Finn-zeiler, maar Postma ziet ook in dat hij eigenlijk een

ander soort coach nodig heeft. 

"Jacco is een coach die vooral goed is in managen. Hij weet minder goed wat de Finn in

techniek of materiaal nodig heeft", zegt Postma. "En daar moet bij mij juist veel aan

gewerkt worden. Jacco kan mij daar niet zoveel in helpen. Dus ik heb een andere trainer

ingeschakeld, een Oekraïner die ontzettend goed thuis is in het materiaal en de

techniek."

Met Bouwe Bekking zat ik niet op één lijn. Echt met Bouwe
samenwerken, dat ging niet helemaal.“

Pieter-Jan Postma over het mislukte Volvo Ocean Race-avontuur

De weg naar Rio wordt niet verhinderd, maar het wordt wel lastiger.“ Postma over de consequenties van zijn tegenvallende seizoen



Ondanks het teleurstellende jaar is Postma vol goede moed voor 2015. "In december

2015 wil ik de olympische selecties hebben gewonnen voor Nederland. En ik wil me

hebben gekwalificeerd voor de Spelen. Op de EK en WK heb ik een medaille gehaald. Ik

heb het volle vertrouwen dat 2015 beter wordt. Dat heb ik nu al in de trainingen gezien.

En daar heb ik ontzettend veel zin in."

Jacco Koops is vooral goed in managen. Bij mij moet er juist veel aan
techniek gewerkt worden. Jacco kan mij daar niet zoveel in helpen.“

Postma over het afscheid van zijn coach Jacco Koops


